
Besluitenlijst Gemeenteraad 

Datum 16 april 2020 

Tijd 19:30 - 22:50 

Locatie Digitaal 

Voorzitter Wobine Buijs-Glaudemans 

   

  

1 

 

Opening 

 

2 

 

Vragenhalfuur 

geannuleerd 

 

3 

 

Trekking stemcijfer 

Nr. 26, mevr. Schoneveld. 

 

4 

 

Mededelingen 

 

5 

 

Spreekrecht voor het publiek 

Men heeft de mogelijkheid gehad om een schriftelijke inspreekreactie te sturen. 

Daar is door diverse mensen gebruik van gemaakt. De schriftelijke inspreekreacties 

vindt u bij de betreffende agendapunten.  

 

6 

 

Vaststelling van de agenda 

Agendapunt 13, Visie recreatie en toerisme gemeente Oss 2020 2023 is van de 

agenda gehaald. 

 

Met betrekking tot de aangekondigde motie extra betaalbare koopwoningen in 

Oijense Zij Noord geeft de SP aan dat het een belangrijk onderwerp is. Gezien de 

bijzondere omstandigheden waaronder we vergaderen en het feit dat de Coronacrisis 

mogelijk ook invloed heeft op de vraag naar dure koopwoningen denkt de fractie dat 

behandeling van de motie die is voorbereid beter even kan wachten en deze motie 

te behandelen in de adviescommissie Ruimte en niet tijdens deze raadsvergadering. 

 

De agenda wordt vastgesteld.  

 

7 

 

Lijst ingekomen stukken 

SP:  

Brief over de grote grazers in de Maashorst, briefnummer 7.I.10, agenderen voor de 

adviescommissie Ruimte. Deze brief  biedt discussiepunten om de biodiversiteit op 



de Maashorst te vergroten. 

 

Brief over het minimale loon, briefnummer 7.I.24, in combinatie met de 

inspreekreactie FNV agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De 

fractie wil het onderwerp 'minimumuurloon naar 14 Euro' binnen de gemeente Oss 

bespreken; enerzijds binnen de gemeente Oss als werkgever en anderzijds de 

gemeente Oss als voorbeeld functie en aanjager naar bedrijven in de gemeente (en 

regio).  

 

Brief over biomassa-installaties en de warmtetransitie, briefnummer 7.1.05, 

betrekken bij de behandeling van de Omgevingsvisie. 

 

Brief over regeling reductie energiegebruik en btw-compensatiefonds, briefnummer 

7.1.08, betrekking bij het bij het opstellen van de besparingsagenda. 

 

Brief over het bestemmingsplan buitengebied, briefnummer 7.3.05, agenderen voor 

de adviescommissie Ruimte. De fractie wil graag de mening van andere partijen over 

hoe om te gaan met vrijkomende agrarische bedrijfswoningen in primair agrarisch 

gebied. 

 

Brief over Digibuurt, briefnummer 7.I 01, agenderen voor de adviescommissie 

Sociaal Bestuurlijk. De fractie deelt de zorgen van de Seniorenraad en vindt 

digibuurt een belangrijke voorziening. De SP wil van de andere fracties horen of zij 

digibuurt willen behouden. 

 

Brief over middelbaar- en vervolgonderwijs tijdens coronacrisis en de reactie van 

weth. Van Geffen, briefnummer 7.1 015 agenderen voor de adviescommissie  

Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil graag van het college horen welke extra 

inspanningen er mogelijk zijn, bijvoorbeeld in de informatievoorziening, om 

minimaregelingen en regelingen voor studenten/scholieren extra onder de aandacht 

te brengen. 

 

VDG:  

Brieven over de gevolgen Corona-virus agenderen voor de adviescommissie Sociaal 

Bestuurlijk.  

  

CDA: 

Brief over Digibuurt, briefnummer 7.I.01, agenderen voor de adviescommissie 

Sociaal Bestuurlijk. Hoe beoordeelt de wethouder de activiteiten in relatie tot welzijn 



en laagdrempelig ontmoeten. En wat is de rol van ons welzijn en hoe blijven de 

activiteiten geborgd. 

 

Brieven over corona. Er zijn meerdere brieven van partijen die getroffen zijn door de 

coronamaatregelen. Het lijkt ons goed om daar als raad aandacht aan te geven. Ook 

al hebben we misschien niet meteen een oplossing 

 

VVD: geen 

 

Beter Oss: geen  

 

D66:  

Brief over een solide persoonsgebonden budget, briefnummer 7.I.02 agenderen voor 

de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. Ook Oss gaat steeds meer over naar ZIN. 

D66 wil weten hoe de wethouder aankijkt tegen de aanbevelingen die ‘Per Saldo’ 

doet. 

 

Brief over de grote grazers in de Maashorst, briefnummer 7.I.10, agenderen voor de 

adviescommissie Ruimte. Er blijkt een evaluatie te komen. D66 wil graag bespreken 

op welke wijze Oss deelneemt aan deze evaluatie. 

 

Brief over WOB-verzoek, briefnummer 7.I.22, agenderen voor de adviescommissie 

Sociaal Bestuurlijk. Deze brief is aan Raad en B&W verstuurd. D66 gaat er vanuit 

dat dit schrijven als WOB-verzoek behandeld wordt? Zo ja, dan niet doorzetten. 

 

Brief over Industrieterrein Heesch West en corona, briefnummer 7.I.31, agenderen 

voor de adviescommissie Ruimte. D66 wil graag mee praten op welke wijze de 

landschappelijke inpassing van alle objecten wordt gerealiseerd, op welke wijze de 

omgevingsdialoog wordt gehouden en welke spelregels er zijn. 

 

Brieven over corona agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk en 

Ruimte (integraal onderwerp). D66 wil graag alle brieven die betrekking hebben op 

‘Corona’ bundelen en straks als de gevolgen van de crisis besproken worden 

betrekken bij het totale onderwerp: Corona-crisis 

 

GroenLinks:  

Brief over Digibuurt, briefnummer 7.I.01, agenderen voor de adviescommissie 

Sociaal Bestuurlijk. GroenLinks vraagt om dit ingekomen stuk te betrekken bij het 

toegezegde gesprek over onze toekomstige relatie met Ons Welzijn. 



 

Brief over de grote grazers in de Maashorst, briefnummer 7.I.10, agenderen voor de 

adviescommissie Ruimte. GroenLinks vraagt de bestuurlijke regiegroep om dit mee 

te nemen in de evaluatie. 

 

Antwoord artikel 41 vragen GroenLinks over ontgroening Peperstraat, briefnummer 

7.II.05, agenderen voor de adviescommissie Ruimte. GroenLinks wil het college 

bedanken voor de openhartige beantwoording van de vragen. Tegelijkertijd roept de 

beantwoording ook weer vragen op: 

- zijn er bij de vergunningverlening van de andere 2 terrassen van Finch 

misschien ook fouten gemaakt? Een van de terrassen is bijvoorbeeld heel dicht op 

de watertafel op de Heuvel geplaatst. Blijft er daarmee wel voldoende speelruimte 

over voor de kinderen? Gaan de terrasbezoekers geen overlast van spattend water 

ondervinden? Is de breedte tussen terras aan de voorkant van het pand en terras 

aan de watertafel wel voldoende? 

-  Gebeurt het vaker dat er op basis van foute informatie vergunningen worden 

verleend? Zo ja, in welke gevallen was dat en hoe zijn die fouten hersteld? 

 

PvdA:  

Brief over een solide persoonsgebonden budget, briefnummer 7.I.02, agenderen 

voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. Is het college bekend met PerSaldo en 

hebben ze kennisgenomen van de aanbevelingen en zijn ze bereid deze over te 

nemen? Is het iets voor Oss om samen met PerSaldo op te trekken ter 

ondersteuning, voorlichting en toerusting van (aankomende) budgethouders, al dan 

niet lid van PerSaldo? 

 

Alle brieven over corona betrekking bij een duidingsdebat. In de Agendacommissie 

nadere afspraken hierover maken.  

 

LOF: geen 
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Analyse gebruik en inkoop jeugdhulp 

Besluit  

Unaniem aangenomen  

 

9 

 

Verordening en Nadere regels jeugdhulp gemeente Oss 2020 

Besluit  

Unaniem aangenomen  
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Rapport Rekenkamercommissie (laagdrempelig) ontmoeten in Oss 

Besluit  

Unaniem aangenomen  

Stemverklaring:  

SP Dank aan de rekenkamercommissie voor het uitgebreide rapport. De SP is echter 

teleurgesteld dat de visie van het VDG-CDA-VVD-Beter Oss college , op 

laagdrempelig ontmoeten nog steeds niet klaar is. Wij hadden de visie van het 

college graag naast het rekenkamerrapport gehouden. De SP ziet het 

rekenkamerrapport als een goede basis voor de discussie over laagdrempelig 

ontmoeten in Oss. Wij zien dat het SP-standpunt: 'meer gemeentelijke regie op 

dorps- en wijkhuizen' en '(financieel) toegankelijke dorps- en wijkhuizen' in overeen 

komt met het advies van de rekenkamer. De SP zal dan ook instemmen met dit 

rapport. 
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Vervanging kunstgrasvelden sportpark Rusheuvel 

Besluit  

Unaniem aangenomen  

 

12 

 

Brief Rekenkamercommissie Oss over het onderzoek naar 

informatieveiligheid 

Besluit  

Unaniem aangenomen  

 

13 

 

Visie recreatie en toerisme gemeente Oss 2020 2023 

Van de agenda gehaald. 

 

Stemverklaring:  

De SP is het ermee eens om dit dossier nu niet te behandelen, 

PvdA: doorschuiven is akkoord 
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Verordening Meedoen is Belangrijk 2020 

Besluit  

Unaniem Aangenomen  

 

Stemverklaring:  

SP In het kader van ‘Meedoen is belangrijk' vindt de SP fractie het nog steeds een 

slecht besluit dat de minima-pas is afgeschaft.  

Daarom gaat de SP fractie een amendement over de minimapas bij de 

voorbereidende besprekingen voor de programmabegroting in juli indienen met als 

doel de minima-pas in Oss weer nieuw leven in te blazen. 



(Hiermee vervalt de noodzaak om het agendapunt 'Verordening Meedoen is 

Belangrijk' te bespreken tijdens de raadsvergadering van 16 april 2020.) 

 

PvdA: Helaas - en tegen de zin van de PvdA-fractie - is in het kader van de 

programmabegroting het besluit genomen om de minimapas niet meer te kunnen 

gebruiken voor de Regiotaxi. Onze fractie hebben signalen bereikt over de negatieve 

effecten voor mensen met een laag inkomen die nu geen gebruik meer kunnen 

maken van de Regiotaxi en daardoor in een isolement geraken. De PvdA-fractie zal 

hier bij het opstellen van de nieuwe programma begroting op terug komen. 
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Concept bod RES 

Besluit  

Aangenomen  

(Voor: VDG, SP, VVD, Beter Oss, CDA, GroenLinks, PvdA Tegen: D66 )  

Stemverklaring: 

D66: De fractie is tegen het voorstel omdat het voorstel ongewijzigd naar Den Haag 

gaat.  

 

Amendement concept-bod RES 

Besluit  

Aangenomen  

(Voor: VDG, SP, VVD, Beter Oss, D66, CDA, GroenLinks. Tegen: PvdA)  
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Vaststelling bestemmingsplan Buitengebied Oss 2020 

De heer Van Kilsdonk heeft de vergadering verlaten en zich daarmee onthouden van 

beraadslaging en stemming.   

 

Besluit  

Aangenomen  

(Voor: VDG, CDA, SP, PvdA, D66, VVD en Beter Oss. Tegen: GroenLinks) 

 

 Amendement Heistraat 10  

Besluit  

Aangenomen  

(Voor: PvdA, GroenLinks, SP, VVD, D66 en Beter Oss. Tegen: VDG en CDA) 

 

 Amendement De beslissingsbevoegdheid om agrarische bouwvlakken te 

vergroten naar 15 2 en 25 hectare blijft bij de gemeenteraad 

Besluit  

Verworpen 



Hoofdelijke stemming Voor: 12 Tegen: 20 

  

Amendement dialoog in bestemmingsplan Buitengebied Oss 2020 

Besluit  

Unaniem aangenomen  

 

 Amendement huisvesting tijdelijke arbeidskrachten 

Ingetrokken  

 

17.a 

 

Investeringsprogramma stadshart Oss 

De heer Van Kilsdonk sluit aan bij de vergadering.   

 

Besluit  

Aangenomen  

(Voor: VDG, SP, PvdA, VVD, CDA, Beter Oss en GroenLinks. Tegen: D66 ) 

 

Amendement Geen aankoop pand Eikenboomgaard 25 

Besluit 

Aangenomen  

(Voor: SP, PvdA, VDG, D66 en CDA Tegen: VVD, Beter Oss en GroenLinks )  

 

Stemverklaring: 

GroenLinks : De fractie van GroenLinks zal ondanks dat het amendement wordt 

aangenomen vóór de beide voorstellen (Investeringsprogramma en Vergroenen) 

stemmen omdat de fractie vindt dat elke investering in het centrum op dit moment 

heel erg nodig is.  

 

17.b 

 

Vergroenen Stadshart Oss 

Besluit  

Unaniem aangenomen  

 

Stemverklaring 

D66: De fractie van D66 is tegen het onderdeel van het TBl terrein (blz.9) omdat dat 

niet meer past in de huidige ontwikkelingen van het centrum. 
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Voortgangslijst moties 

Geannuleerd 

 

19 Moties vreemd aan de orde van de dag 



 nvt 

 

20 

 

Voorstel tot het houden van een besloten vergadering 

Geannuleerd 

 

21 

 

Sluiting 

 


